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Protokół nr 1/2022 

z posiedzenia XXXVII sesji zwyczajnej  

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie 

WAK.0002.1.2022 

XXXVII Sesja Rady Powiatu w Legionowie w dniu 24 stycznia 2022 odbyła się                

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania). 

Obrady rozpoczęto 24 stycznia 2022 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:30 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski, 

witając radnych, gości oraz pozostałych członków obrad. 

Lista radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

Lista gości uczestniczących w obradach stanowi załącznik nr 2 do protokołu (obecność 

potwierdzona przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków Rady Powiatu w Legionowie: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Izabela Kownacka 

11. Grzegorz Kubalski 

12. Zenon Kuska 

13. Konrad Michalski 

14. Agnieszka Powała 

15. Wiesław Smoczyński 

16. Leszek Smuniewski 

17. Sylwester Sokolnicki 

18. Artur Stankiewicz 

19. Jacek Szczepański 

20. Mariusz Śledziewski 

21. Tomasz Talarski 

22. Robert Wróbel 

23. Grzegorz Zbroch 
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Przewodniczący Rady Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że „na mocy art. 15     

ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady Powiatu         

w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz            

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz na stronie 

internetowej Powiatu Legionowskiego. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie 

jest związana z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo, aby ich 

wypowiedzi lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o rozłączenie się                         

z wideokonferencji”. 

 

 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy Radni otrzymali porządek obrad, 

wraz z innymi materiałami na Sesję. Jednocześnie zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi 

odnośnie przedstawionego porządku.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty Legionowskiego. 

5. Informacja na temat realizacji zadań związanych z promocją powiatu w roku 2021 

oraz plan działań promocyjnych przewidzianych w 2022 roku. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie przystąpienia 

Powiatu Legionowskiego do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki 

Społecznej „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2022 oraz zasad udzielania pomocy      

w ramach tego Programu.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie skargi Pana 

Karola P.. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie petycji 

Mieszkańców Powiatu Legionowskiego. 

9. Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Powiatu. 

10. Wolne wnioski i oświadczenia. 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Nikt nie zgłosił żadnych uwag, więc Pan Leszek Smuniewski przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu posiedzenia. 

 

 

 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady powiedział, że w okresie od dnia 18.12.2021. do dnia 

21.01.br., wpłynęły do Biura Rady lub bezpośrednio do Przewodniczącego Rady 

następujące pisma: 

1) Stanowisko Rady Miejskiej w Tarczynie w sprawie zmiany przepisów prawa                  

w zakresie ponoszenia przez gminy kosztów pobytu mieszkańców w domach 
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pomocy społecznej oraz możliwości egzekwowania tych opłat – stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu; 

2) Uchwała Nr 264/2021 Zarządu Powiatu w Legionowie w sprawie wyboru długości 

okresu stosowanego do wyliczenia relacji określonej w art. 243 ust. 1 ustawy                

z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych – stanowi załącznik nr 4             

do protokołu ; 

3) Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 

5 stycznia 2022r. 

a) Nr 3.I./17/2022 w sprawie opinii o możliwości sfinansowania planowanego 

deficytu określonego w uchwale budżetowej Powiatu Legionowskiego na             

rok 2022 – stanowi załącznik nr 5 do protokołu; 

b) Nr 3.j./16/2022 w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu 

Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik nr 6 do protokołu;  

Pan Leszek Smuniewski nadmienił, że obydwie opinie są pozytywne.   

4) Sprawozdania z prac komisji Rady Powiatu w Legionowie w 2021r.: 

a) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – stanowi załącznik nr 7 do protokołu ; 

b) Komisji Porządku Publicznego – stanowi załącznik nr 8 do protokołu; 

c) Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych – stanowi załącznik nr 9              

do protokołu; 

d) Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – stanowi załącznik nr 10 do protokołu ; 

e) Komisji Rozwoju – stanowi załącznik nr 11 do protokołu; 

f) Komisji Rewizyjnej – stanowi załącznik nr 12 do protokołu; 

Przewodniczący Rady powiedział, że sprawozdania są przekazywane do Rady 

zgodnie z § 59 Statutu Powiatu Legionowskiego; 

5) Protokół pokontrolny z kontroli problemowej w Starostwie Powiatowym                        

w Legionowie, w zakresie wydatków dotyczących diet, podróży służbowych oraz 

ryczałtów samochodowych za lata 2018 – 2019 – stanowi załącznik nr 13               

do protokołu; 

Pan Leszek Smuniewski dodał, że kontrola została przeprowadzona przez Komisję 

Rewizyjną Rady Powiatu w Legionowie; 

6) Zaproszenia od: 

a) Starosty Legionowskiego na prezentację sprzętu diagnostycznego i medycznego 

zakupionego przez Powiat Legionowski Zespołowi Opieki Zdrowotnej 

„Legionowo”, które odbyło się w dniu 28 grudnia 2021 r. – stanowi załącznik 

nr 14 do protokołu; 

Pan Leszek Smuniewski nadmienił, że zaproszenie zostało przesłane Radnym 

drogą elektroniczną w dniu 21.12.2021r. 

b) Pałacu w Jabłonnie na koncert z cyklu „Pałacowe spotkania z muzyką”, który 

odbył się w dniu 16 stycznia br. – stanowi załącznik nr 15 do protokołu; 

Przewodniczący Rady powiedział, że zaproszenie zostało przesłane Radnym 

drogą elektroniczną w dniu 13.01.br. 

7) Do wiadomości Rady Powiatu – petycja Fundacji im. Nikoli Tesli, skierowana             

do Przewodniczących Rad Miejskich i Gminnych w Polsce, w sprawie podjęcia uchwał 

w sprawie wydania zakazu stosowania „maseczek ochronnych” na terenie 

podległych miejscowości, wydania zakazu stosowania kwarantann i izolacji 

medycznej oraz wydania zakazu stosowania „szczepionek” mRNA – stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że wszystkie pisma są dostępne w Biurze Rady.          

Dodał, że kolejna Sesja odbędzie się w dniu 28.02.2022 roku. 
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4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Starosta Legionowski Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że szczegółowe 

informacje dotyczące pracy Zarządu Powiatu Legionowskiego oraz poszczególnych 

komórek organizacyjnych Starostwa Powiatowego w Legionowie, Radni otrzymali w formie 

elektronicznej. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

Przedstawił również prezentację, która stanowi załącznik nr 18 do protokołu, na temat 

najważniejszych, bieżących prac na terenie Powiatu Legionowskiego.  

Przewodniczący Rady podziękował Staroście Legionowskiemu za przekazanie 

szczegółowych informacji i zaproponował dyskusję w tym temacie. W związku z brakiem 

zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 

5. Informacja na temat realizacji zadań związanych z promocją powiatu w roku 

2021 oraz plan działań promocyjnych przewidzianych w 2022 roku. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Kultury i Promocji 

o omówienie tematu. 

Pani Joanna Kajdanowicz przedstawiła prezentację – stanowi załącznik nr 19                      

do protokołu.  

Nadmieniła, że zadania z zakresu promocji powiatu realizowane są przez Wydział Kultury   

i Promocji Starostwa Powiatowego w Legionowie, zaznaczając, że w zakres tzw. promocji 

powiatu wchodzi cały szereg działań z zakresu marketingu i Public Relations, które można 

podzielić na: 

1) politykę informacyjną; 

2) promocję powiatu poprzez kulturę i ochronę dziedzictwa narodowego; 

3) turystyczną promocję powiatu i całego regionu Jeziora Zegrzyńskiego; 

4) promocję pozostałych dziedzin działalności powiatu. 

Dodała, że jest to podział umowny, jako że wyżej wskazane rodzaje działalności, wzajemnie 

się przenikają. Szereg zadań wykonywanych w ramach promocji powiatu, zaliczyć można 

do więcej niż jednej z powyższych kategorii. 

Wydział Kultury i Promocji na potrzeby podejmowanych działań, wykorzystuje szerokie 

spektrum narzędzi i kanałów dotarcia do osób, do których kieruje swój przekaz. W ich 

zakres wchodzi nie tylko dostarczanie przekazu informacyjnego i reklamowego, ale też jego 

kreacja, w tym: 

1) przygotowanie projektów graficznych;  

2) wykonywanie fotorelacji i materiałów wideo;  

3) organizowanie lub współorganizowanie szeregu wydarzeń.  

Pani Joanna Kajdanowicz powiedziała, że cały rok 2021, przebiegał pod znakiem pandemii 

COVID-19. Ogromna niepewność, co do jej przebiegu i potencjalnych związanych z nią 

ograniczeń, sprawiła, że w stosunku do czasu sprzed pandemii, odbyło się znacznie mniej 

wydarzeń z bezpośrednim udziałem publiczności. Zaznaczyła, że również organizacje 

pozarządowe działające w sferze kultury, skupiły się na działaniach, które można było 
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przeprowadzić zdalnie, w obawie, że organizacja imprez może napotkać trudności związane 

z obostrzeniami pandemicznymi. 

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji powiedziała, że celem polityki informacyjnej, jest jak 

najbardziej efektywne dotarcie z informacjami o działalności powiatu oraz ważnymi dla 

mieszkańców do opinii publicznej. Aby osiągnąć ten cel w szczególności realizowane były 

następujące działania: 

1) rzecznik prasowy udzielał pisemnych i telefonicznych odpowiedzi na pytania mediów 

oraz wysyłał informacje prasowe na temat działań powiatu; 

2) na bieżąco aktualizowano witrynę internetową powiatu; 

3) przygotowano i wydano 12 wydań Kuriera - Informatora Powiatu Legionowskiego, 

dystrybuowanego na terenie całego powiatu w nakładzie 42 tysiące egzemplarzy; 

4) przygotowano i opublikowano w kanałach internetowych powiatu (strona 

internetowa, fanpage na portalu społecznościowym Facebook oraz kanał na portalu 

YouTube) około 130 materiałów wideo i relacji na żywo; 

5) na bieżąco aktualizowano fanpage powiatu na portalu społecznościowym Facebook 

i kanał powiatu na YouTube; 

6) w miarę potrzeb realizowano kampanie outdoorowe, z wykorzystaniem sieci 

powiatowych billboardów; 

7) nawiązano współpracę z lokalnymi tygodnikami, które stanowiły dodatkowy kanał 

informacyjny dla mieszkańców;  

8) regularnie aktualizowano profil firmy Starostwo Powiatowe w Legionowie                    

w wyszukiwarce Google. 

Pani Joanna Kajdanowicz powiedziała, że w 2021 roku, w ramach polityki informacyjnej 

wprowadzono nowe narzędzia w postaci: 

1) cyklu wideo poradników, dotyczących sposobu załatwiania różnego rodzaju spraw, 

które leżą w kompetencji powiatu – zarówno w starostwie, jak i w jednostkach 

organizacyjnych powiatu;  

2) powiadomień typu Push, w turystycznej aplikacji mobilnej Powiat Legionowski – 

dzięki tej funkcjonalności użytkownicy aplikacji, którzy wybiorą stosowną opcję, 

otrzymują aktualności z aplikacji wyświetlające się na ekranie smartfona; 

3) automatycznego newslettera, wysyłanego co tydzień na skrzynki e-mail osób, które 

go zasubskrybowały; 

4) newslettera z informacją o nowym numerze Kuriera, wysyłanego po ukazaniu się 

każdego wydania. 

Nadmieniła, że w 2021 roku zwiększony został zasięg oddziaływania powiatowych kanałów 

internetowych: 

1) w roku 2021 liczba subskrybentów kanału Powiat Legionowski w serwisie YouTube, 

wzrosła o 384 osoby, z 292 do 675. Stanowi to wzrost liczby osób, które 

subskrybują kanał o 131,5%. Łączny czas oglądania materiałów wideo 

zamieszczonych w kanale, wyniósł w tym okresie 13100 godzin. Dla porównania     

w roku 2020, kanał zyskał 108 nowych subskrybentów (wzrost w stosunku do 2019 

o 58,7%) a łączny czas oglądania wyniósł 1100 godzin; 

2) w roku 2021 znacząco zwiększyła się liczba użytkowników witryny internetowej 

powiat-legionowski.pl i wyniosła 154729 osób. Dla porównania liczba użytkowników 

w roku 2020 wynosiła 125557 osób; 

3) zgodnie ze statystykami dostępnymi w profilu biznesowym Starostwa Powiatowego 

w Legionowie, w wyszukiwarce Google, w ciągu ostatniego kwartału 2021 



6 

 

wizytówkę Urzędu wyświetlono 427 tysięcy razy, z czego 36,6 tysięcy razy                   

w wyszukiwarce i 390 tysięcy razy w Mapach Google. W wyniku tego, w tym samym 

kwartale, osoby wyświetlające podjęły 11,7 tysiąca działań, w tym:  

a) 2930 wizyty na stronie powiat-legionowski.pl; 

b) 5730 zapytań o trasę dojazdu (przycisk w wizytówce);  

c) 3080 połączeń telefonicznych do Urzędu.  

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji odnosząc się do promocji poprzez kulturę i ochronę 

dziedzictwa narodowego, powiedziała, że w 2021 roku, odbywała się ona m.in. poprzez 

udzielanie wsparcia przedsięwzięciom realizowanym w tym zakresie. Zaznaczyła,                 

że w ramach tych działań powiat: 

1) współorganizował i objął patronat nad szeregiem wydarzeń kulturalnych, m.in.: 

a) cykl: „Pałacowe Spotkania z Muzyką” w Jabłonnie;  

b) Mazowiecki Jazz Jam w Legionowie; 

c) Mistrzostwa Polski w Tańcach Polskich „Mazur” Wieliszew;  

d) XX Konkurs Pieśni i Tańców Polskich im. Stanisława Moniuszki w Wieliszewie;  

e) cykl „Muzyczne Podwieczorki” w Serocku;  

f) III Nadnarwiańskie Spotkania ze Sztuką;  

g) festiwal rocka progresywny ProgRockFest w Legionowie; 

2) włączył się w ogólnopolskie obchody Roku Stanisława Lema – zorganizował 

konkursy: plastyczny oraz literacki dla mieszkańców i uczniów z powiatu, jak 

również udzielił wsparcia patronackiego wydarzeniom organizowanym, z tej okazji 

przez Powiatową Instytucję Kultury w Legionowie; 

3) objął patronat nad konkursami o tematyce związanej z kulturą i ochroną dziedzictwa 

narodowego, m.in. nad Konkursem Wiedzy o Polskim Państwie Podziemnym AK         

i Szarych Szeregach oraz plastycznym i literackim, ogłoszonymi przez Fundację 

„Ogród Edukacji” z Nieporętu; 

4) zorganizował, przy merytorycznym wsparciu stowarzyszenia Zespół Ochrony 

Pamięci o Armii Krajowej, konkurs pod nazwą „Gra historyczna na Turystycznym 

Szlaku Patriotycznym Polski Walczącej”; 

5) objął patronat nad cyklem zeszytów historycznych „Nasza Historia”, wydawanych 

jako dodatek do Gazety Powiatowej; 

6) współpracował z organizacjami pozarządowymi, których działalność jest związana   

z obszarem kultury i ochrony dziedzictwa narodowego, poprzez zlecanie im,            

na podstawie ustawy o pożytku publicznym i wolontariacie, realizacji zadań 

własnych powiatu w tym zakresie; w ramach tej współpracy wsparto organizację 

ogólnopolskiego festiwalu ProgRockFest w Legionowie, 

7) współpracował z Powiatową Instytucją Kultury w Legionowie. 

Pani Joanna Kajdanowcz powiedziała, że jeżeli chodzi o turystyczną promocję Powiatu 

Legionowskiego, to obejmuje ona prezentację walorów regionu, które sprawiają, że jest   

on doskonałym miejscem wypoczynku, rekreacji, ale również stałego zamieszkania. Z tego 

względu jest skierowana zarówno do turystów, jak i mieszkańców Powiatu Legionowskiego.  

Działania w tym zakresie objęły m.in.: 

1) prowadzenie Punktu Informacji Turystycznej, zlokalizowanego w Centrum 

Komunikacyjnym w Legionowie; 

2) prowadzenie turystycznego portalu informacyjnego - jezioro.zegrzynskie.pl oraz 

strony Jezioro(Zalew)Zegrzyńskie na portalu społecznościowym Facebook; 
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3) wykonanie nowej wersji powyższej witryny internetowej (jezioro.zegrzynskie.pl), 

dzięki czemu strona jest responsywna, dostosowana do potrzeb osób 

niepełnosprawnych, zgodnie z obowiązującym i wymaganym prawem standardem, 

jak również zyskała nową, bardziej przejrzystą strukturę; 

4) bieżącą aktualizację i techniczną konserwację, oraz udostępnianie turystom                 

i mieszkańcom, turystycznej aplikacji mobilnej Powiat Legionowski, stanowiącej 

kompendium wiedzy o walorach powiatu, bazie noclegowej i gastronomicznej, 

szlakach turystycznych, jak również zawierającej mapę żeglowną Jeziora 

Zegrzyńskiego; 

5) dodanie w aplikacji funkcjonalności wyskakujących powiadomień, wspomnianych 

wcześniej, w części sprawozdania dotyczącej polityki informacyjnej; 

6) promowanie turystycznego Szlaku Polski Walczącej, poprzez wykonanie nowej 

strony wirtualnego spaceru (witrynę szlak.powiat-legionowski.pl), fanpage na 

portalu Facebook; 

7) utrzymanie, serwisowanie i aktualizację przebiegu, oznakowania i treści tablic 

informacyjnych Szlaku Polski Walczącej, stosownie do pozyskiwanej nowej wiedzy 

historycznej; w roku 2021 na trasie zielonej szlaku, dodane zostały 2 nowe punkty 

oraz wykonano, w związku z tym, nowe tablice dla 3 punktów na tej trasie;, 

8) odnowienie oznakowania turystycznego szlaku (znaków malowanych) we 

współpracy z legionowskim Hufcem ZHP – powiat zakupił farby i szablony malarskie, 

natomiast harcerze odnowili oznakowanie nieodpłatnie; 

9) zrealizowano projekt pod nazwą „Ryby mają głos – promocja tradycji rybackich           

i akwakultury w regionie Jeziora Zegrzyńskiego”, zakładającego opracowanie             

i wyprodukowanie dwuwariantowej gry planszowej, której akcja odbywa się               

w regionie Jeziora Zegrzyńskiego (współcześnie i przed jego powstaniem) oraz 

uzupełniającej ją witryny internetowej, zawierającej informacje na temat regionu, 

jego tradycji rybackich, akwakultury zbiornika oraz materiały do wykorzystania 

podczas lekcji, na temat regionu przez nauczycieli – na jego realizację pozyskano 

dofinansowanie z Europejskiego Funduszu Morskiego i Rybackiego, w kwocie 

50.000,00 zł. Całkowite zakończenie i rozliczenie projektu zostało przesunięte na 

rok 2022, ze względu na problemy na rynku dostaw kartonu, które wydłużyły czas 

produkcji gry planszowej. 

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji powiedziała, że w ramach promocji turystycznej, 

powiat aktywnie uczestniczy w działaniach Lokalnej Organizacji Turystycznej „Przystań       

w sercu Mazowsza”. Podstawowym celem działalności tego Stowarzyszenia jest wsparcie 

rozwoju turystycznego Powiatu Legionowskiego. W 2021 roku Lokalna Organizacja 

Turystyczna: 

1) złożyła wniosek o płatność w stosunku do projektu „Zakochaj się w Jeziorze 

Zegrzyńskim – promocja regionu Zalewu Zegrzyńskiego, poprzez jego dziedzictwo 

kulturowe, związane z rybactwem, historią i regionalną kuchnią oraz walory 

naturalne i ofertę turystyczną”, zrealizowanego w roku 2020, który następnie został 

poddany kontroli przez Departament Kontroli Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Mazowieckiego, z wynikiem pozytywnym i 1 grudnia 2021 na konto 

Stowarzyszenia wpłynęła refundacja wydatków wynikająca z umowy                             

o dofinansowanie w kwocie 25.183,00 zł; 

2) wspólnie z Powiatem Legionowskim, zainicjowała działania, zmierzające do 

utworzenia wokół Jeziora Zegrzyńskiego obszaru funkcjonalnego i stworzenia we 

współpracy z okolicznymi samorządami, strategii ponadlokalnej, która będzie 
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podstawą do realizacji ponadlokalnych projektów rozwojowych i pozyskiwania 

środków zewnętrznych na ten cel; 

3) rozpoczęła, zainicjowane przez Burmistrza Serocka, we współpracy ze Starostą 

Legionowskim, tworzenie wirtualnego szlaku turystycznego pod roboczą nazwą 

„Szlak Fortyfikacji Nadnarwiańskich” – wykonano dokumentację fotograficzną             

8 zabytkowych fortyfikacji oraz zdjęcia wideo w siedmiu obiektach oraz 

przygotowano opisy fortyfikacji; 

4) złożyła wniosek do Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego, w ramach programu 

Literatura, na dofinansowanie wydania publikacji autorstwa Krzysztofa 

Klimaszewskiego i Mirosława Pakuły pt. „Wrzesień 1939 roku Jabłonna, Legionowo, 

Nieporęt, Wieliszew, Serock” – wnioskowana kwota dotacji to 40.000,00 zł. 

Pani Joanna Kajdanowicz powiedziała, że jeżeli chodzi o wsparcie promocyjne działań 

powiatu, w innych dziedzinach, to w 2021 roku wspierane były następujące: ochrona 

środowiska, sport, ochrona zdrowia, edukacja, sprawy społeczne, bezpieczeństwo i szereg 

innych. Obejmowało ono pomoc, udzielaną merytorycznym komórkom Starostwa 

Powiatowego w Legionowie, jak również jednostkom organizacyjnym powiatu                           

i administracji zespolonej, która obejmowała w szczególności: przygotowanie projektów 

graficznych ulotek, plakatów (w tym wielkoformatowych), zaproszeń, informowanie              

o działaniach podejmowanych przez te podmioty, zarówno w formie zapowiedzi,                  

jak i relacji, zapewnianie obsługi fotograficznej i wideo, zapewnianie upominków 

promocyjnych na nagrody itp.. 

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji powiedziała, że promocja powiatu w tym zakresie 

objęła w 2021 roku m.in.: 

1) współpracę z Powiatowym Centrum Integracji Społecznej przy organizacji konkursu 

„Społecznie Odpowiedzialni 2021” oraz w zakresie promocji rodzicielstwa 

zastępczego oraz wsparcia organizacji wydarzeń dla podopiecznych tej instytucji; 

2) współpracę z wydziałami starostwa i jednostkami organizacyjnymi, przy tworzeniu 

wideo poradnika dla mieszkańców; 

3) wsparcie promocyjno-informacyjne oraz organizacyjne działań prowadzonych przez 

szkoły powiatowe;  

4) współpracę z Domem Pomocy Społecznej „Kombatant” w Legionowie, obejmującą 

w szczególności wsparcie informacyjno-promocyjne; 

5) współorganizację Dni Osób Niepełnosprawnych Miasta Legionowo i Powiatu 

Legionowskiego;  

6) wsparcie promocyjno-informacyjne działań powiatu w różnych dziedzinach;  

7) wsparcie promocyjno-informacyjne dla NZOZ „Legionowo” w zakresie informowania 

o zmianach w organizacji pracy placówki; 

8) wsparcie promocyjno-informacyjne działań, z zakresu ochrony środowiska we 

współpracy z Referatem Zarządzania Środowiskiem, w szczególności w zakresie 

działań edukacyjnych (np. transmisja na żywo z budki lęgowej pustułek). 

Pani Joanna Kajdanowicz zaznaczyła, że promocja powiatu w 2021 roku była prowadzona 

wielotorowo, poprzez szeroko zakrojone działania obejmujące praktycznie każdą dziedzinę 

aktywności. 

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji powiedziała, że plan działań promocyjnych na rok 

2022 będzie kontynuacją, zwiększaniem efektywności oraz realizowaniem nowych 

projektów.  
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Nadmieniła, że Wydział Kultury i Promocji będzie kontynuował działania w zakresie polityki 

informacyjnej. Na ten rok został zmniejszony nakład Kuriera do 38 tyś. egzemplarzy. 

Wynika to z faktu, iż w ubiegłym roku został zmieniony sposób dystrybucji. Jest 

dostarczany wyłącznie do punktów i taka ilość będzie wystarczająca w tym zakresie. 

Planowane jest wydanie 12 numerów tego miesięcznika. Zaznaczyła, że będzie 

kontynuowana produkcja cyklu wideo poradników, nadal będą przygotowywane materiały 

wideo oraz aktualizowane kanały i przygotowywane kampanie informacyjne, zamieszczane 

na powiatowych bilbordach. W zakresie promocji poprzez kulturę i ochronę dziedzictwa 

narodowego, nadal powiat będzie patronował największym i najciekawszym 

przedsięwzięciom kulturalnym na terenie Powiatu Legionowskiego. Pani Joanna 

Kajdanowicz powiedziała, że już jest podpisana umowa z Polską Akademią Nauk, Domem 

Zjazdów i Konferencji PAN na wsparcie „Pałacowych Spotkań z Muzyką”. Jest też decyzja 

o wsparciu cyklu „Muzyczne podwieczorki”. Nadmieniła, że w miarę napływania wniosków, 

dotyczących kolejnych wydarzeń, Zarząd Powiatu będzie wszystkie rozpatrywał. Naczelnik 

Wydziału Kultury i Promocji powiedziała, że powiat będzie współorganizował konkursy          

o tematyce, związanej z kulturą i historią ochrony dziedzictwa narodowego. Zaznaczyła,    

że powiat będzie również kontynuował patronat nad cyklem zeszytów historycznych „Nasza 

Historia”. W planie finansowym są również przewidziane środki na współpracę                          

z organizacjami pozarządowymi. Zaznaczyła, że planowana jest również dalsza współpraca 

z Powiatową Instytucją Kultury w Legionowie.  

Pani Joanna Kajdanowicz powiedziała, że w tym roku przypada kilka ważnych rocznic 

historycznych, m.in.:  

1) 80. Rocznica powstania AK – zaznaczyła, że powiat będzie chciał się włączyć              

w organizację obchodów, które będą organizowane przez Miasto Legionowo                 

i Muzeum Historyczne w Legionowie; nadmieniła, że powiat rozważa nawiązanie 

współpracy z Wojskami Obrony Terytorialnej, które są spadkobiercą tradycji AK; 

2) 125. Rocznica uruchomienia Linii Kolejowej do Zegrza; zaznaczyła, że być może      

te obchody będą w czasie, kiedy planowane jest oddanie tej linii do ponownego 

użytkowania dla mieszkańców 

3) bieżący rok został ogłoszony Rokiem Marii Konopnickiej, a powiat ma Liceum 

Ogólnokształcące, którego patronem jest pisarka, w związku z tym będą planowane 

obchody wspólnie ze szkołą i Powiatową Instytucją Kultury w Legionowie; 

4) 70. rocznica nadania Miastu Legionowo praw miejskich, zapewne powiat w te 

obchody również się włączy. 

Pani Joanna Kajdanowicz powiedziała, że jeżeli chodzi o turystyczną promocję powiatu,       

w bieżącym roku nadal prowadzony będzie Punkt Informacji Turystycznej, prowadzone 

będą dotychczas funkcjonujące portale, nadal kontynuowane będą działania w zakresie 

Szlaku Polski Walczącej i w dalszym ciągu będą prowadzone konkursy na Szlaku, 

dokończony zostanie również projekt „Ryby mają głos”. W zakresie działań Lokalnej 

Organizacji Turystycznej, to Stowarzyszenie planuje dokończenie tworzenia wirtualnego 

Szlaku Fortyfikacji Nadnarwiańskich oraz kontynuację działań zmierzających do stworzenia 

strategii ponadlokalnej dla regionu Jeziora Zegrzyńskiego. Naczelnik Wydziału Kultury           

i Promocji powiedziała, że jeśli wniosek złożony do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego zostanie pozytywnie rozpatrzony, to LOT wyda publikację, o którym mówiła 

we wcześniejszej wypowiedzi.  
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LOT przygotowuje się do złożenia wniosku do Ministerstwa Sportu i Turystyki,                          

o dofinansowanie do projektu dotyczącego doskonalenia wiedzy, z zakresu zrównoważonej 

turystyki, w tym świadomości ekologicznej.           

Przewodniczący Rady podziękował za szczegółowe omówienie tematu. Nadmienił,                

że wszyscy Radni otrzymali drogą elektroniczną „Kalendarium wydarzeń kulturalnych na 

terenie Powiatu Legionowskiego planowanych przez samorządy i samorządowe instytucje 

kultury w 2022 roku” – stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

Zaproponował dyskusję w tym temacie, w której kolejno udział wzięli.  

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że problematyka promocji powiatu została szczegółowo 

omówiona na posiedzeniu Komisji Rozwoju.  

Pan Wiesław Smoczyński zapytał o wydarzenia w Gminie Nieporęt. Zaznaczył,                        

że wydarzenia o randze powiatowej odbywają się w Jabłonnie, Serocku i Wieliszewie. 

Zapytał, czy Gmina Nieporęt nie jest chętna do współpracy organizując wydarzenia? 

Nadmienił, że widzi duże spectrum wydarzeń w powiecie. Zaznaczył jednak, że cały czas 

myśli o wydarzeniu szerszej rangi- regionalnej, a być może i krajowej. Zaznaczył, że do 

tego „zobowiązuje nas chyba” Jezioro Zegrzyńskie, które jest największym akwenem na 

Mazowszu i uważa, że ludzie są tym bardzo zainteresowani. Powiedział, że zawsze zabiegał, 

aby nad Zalewem powstała duża sala widowiskowa – ma na myśli wydarzenia kulturalne      

i kulturowe oraz sportowe i ich połączenie. Uważa, że taka sala powinna się w przyszłości 

tam znaleźć. 

Pan Wiesław Smoczyński chciałby nawiązać do wydarzeń patriotycznych – ma na myśli rok 

1920. Uważa, że powinien być nałożony większy nacisk na święto, które odbywa się                 

15 sierpnia co roku. Zaznaczył, że miał przyjemność złożyć kwiaty pod postumentem Matki 

Boskiej Wspomożycielki Strapionych, ufundowany przez Dębkowskich z Beniaminowa, 

który upamiętnia Powstanie Styczniowe oraz Powstańców Styczniowych. Przypomniał,       

że Powstanie Styczniowe upadło, ale było tym wydarzeniem, które doprowadziło w końcu 

do odzyskania Niepodległości przez Polskę.  

Pani Joanna Kajdanowicz powiedziała, że jeżeli chodzi o współpracę w zakresie wspierania 

różnych wydarzeń kulturalnych na terenie Powiatu Legionowskiego, to w dużym stopniu 

odpowiedzi na zaproszenia do współpracy, ponieważ jako Starostwo Powiatowe dużych 

wydarzeń nie organizuje. Nadmieniła, że jeżeli chodzi o Gminę Nieporęt, w ubiegłym roku 

powiat współpracował z prężnie działającą Fundacją Ogród Edukacji z Nieporętu. Szereg 

wydarzeń, które jeszcze w poprzednich latach były wspierane, nie odbyło się ze względu 

na pandemię. Pani Joanna Kajdanowicz potwierdziła, że powiat jest otwarty na propozycje 

współpracy z każdą gminą powiatu. 

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji nawiązała również do wypowiedzi na temat 

wydarzenia ogólnopolskiego. Powiedziała, że kilka miesięcy temu Starosta Legionowski 

wspominał o tym, że zostały podjęte działania, które mają na celu, aby wspólnie z gminami 

powiatu znaleźć coś, wokół czego moglibyśmy taką wyjątkowość, jeżeli chodzi o kulturę      

i tożsamość powiatu budować. Wydaje się, że taka postać została znaleziona – Jerzego 

Szaniawskiego, melodramaturga, który pochodził z Powiatu Legionowskiego. Zaznaczyła, 

że została nawiązana współpraca z Miejskim Ośrodkiem Kultury, Stowarzyszeniem 

Zegrzynek Szaniawskiego i Gminą Serock, które wyraziły chęć, aby w tym uczestniczyć. 

Nadmieniła, że Burmistrz Serocka wyraża wolę, aby Dworek Szaniawskiego kiedyś 

odbudować. Nadmieniła, że prawdopodobnie działania będą prowadziły do tego, aby 

wspólnie duże wydarzenie zorganizować i wypromować. W ostatnim czasie Stowarzyszenie 
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Zegrzynek Szaniawskiego kontaktowało się z powiatem, ponieważ wydało publikację 

„Dramaty Jerzego Szaniawskiego w godzinę i kwadrans”, a kolejnym krokiem będzie 

wydanie audiobooka. Nadmieniła, że powiat będzie współpracował przy tym 

przedsięwzięciu.          

Pan Jacek Szczepański powiedział, że Gmina Nieporęt bardzo dba o tradycje, tak jak i inne 

gminy powiatu. Nadmienił, że chciałby wspomnieć wydarzenie z ostatniego roku                     

– w Gminie Nieporęt ukazała się książka „Nieporęt w Bitwie Warszawskiej 1920 roku”,        

w której jest bardzo ciekawie opisane przebieg działań wojennych. Dodał, że Legionowo 

również pamięta o Bitwie Warszawskiej, Towarzystwo Przyjaciół Legionowa organizuje,       

w miarę możliwości corocznie, Rajd Rowerowy Szlakiem 90. Dywizji Piechoty. Również 

Muzeum Historyczne przygotowuje różne spotkania, w mieście odbywa się inscenizacja. 

Zaznaczył, że z powodu pandemii wiele imprez nie zostało zorganizowane, ale mimo 

wszystko wiele ciekawych wydarzeń jednak się odbyło.      

Pan Przemysław Cichocki zachęcał do pobrania aplikacji Powiatu Legionowskiego, gdzie 

bardzo ciekawie prezentowane są wszystkie aktualności, a dzięki komunikatom Push,            

o których wspominała Pani Joanna Kajdanowicz, dostęp do tych informacji jest bardzo 

ułatwiony. Nadmienił, że warto też przypominać mieszkańcom, że jest taka aplikacja.          

W jego ocenia może to usprawnić komunikację.    

Pan Wiesław Smoczyński  powiedział, że nie miał na myśli, że w Gminie Nieporęt się nic 

nie dzieje, ponieważ uważa, że w zakresie kultury dzieje się sporo, wydarzenia patriotyczne 

są systematycznie organizowane. Nadmienił, że jego pytanie dotyczyło współuczestnictwa 

powiatu w tych wydarzeniach.                      

 Przewodniczący Rady podziękował za szczegółowe omówienie tematu oraz dyskusję 

i przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

przystąpienia Powiatu Legionowskiego do realizacji Programu Ministerstwa 

Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2022 oraz zasad 

udzielania pomocy w ramach tego Programu. 

 Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Strategii, 

Rozwoju i Pozyskiwania Funduszy o omówienie projektu uchwały. 

Pan Michał Stalmach powiedział, że jest to już kolejna edycja Programu, realizowany był 

również w roku 2020 i 2021, natomiast przez Powiat Legionowski będzie realizowany          

po raz pierwszy. Zostaje uruchomiony w formie pilotażu. Po uzgodnieniu z DPS 

„Kombatant” w Legionowie została przyjęta zasada, że Program będzie realizowany              

w powiecie, w formie pobytu całodobowego  w DPS „Kombatant” w Legionowie. Opieka 

wytchnieniowa to wsparcie dla opiekunów osób niepełnosprawnych, poprzez objęcie opieką 

osoby niepełnosprawnej przez okres 14 dni przez DPS „Kombatant” w Legionowie. 

Nadmienił, że założenia Programu określają:  

1) został ustalony limit w opiece całodobowej przez 14 dni, czyli 336 godzin; 

2) maksymalna kwota wsparcia – 600 zł/dziennie/osoba. 
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Pan Michał Stalmach powiedział, że powiat, w porozumieniu z Dyrektorem PCPR                     

w Legionowie oraz Dyrektorem DPS „Kombatant” w Legionowie, złożył wniosek o wsparcie 

w ramach Programu dla 10 osób. Nadmienił, że równolegle realizowany jest Program Opieki 

Wytchnieniowej przez Gminę Legionowo, której projekt obejmuje wsparcie dla 12 osób. 

Zaznaczył, że Program realizowany będzie do 31 grudnia br..  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały. Nadmienił, że Komisja 

Budżetowa na posiedzeniu w dniu 24.01.br., zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt 

uchwały. Zaproponował dyskusję w tym temacie. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie przystąpienia 

Powiatu Legionowskiego do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej 

„Opieka wytchnieniowa” – edycja 2022 oraz zasad udzielania pomocy w ramach tego 

Programu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 

Zbroch 

Uchwała nr 260/XXXVII/2022 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie przystąpienia 

Powiatu Legionowskiego do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej 

„Opieka wytchnieniowa” – edycja 2022 oraz zasad udzielania pomocy w ramach tego 

Programu – stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie skargi 

Pana Karola P.. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o omówienie projektu uchwały. 

Pan Mariusz Śledziewski odczytał uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie szczegółów dotyczących 

rozpatrywanej skargi i zaproponował dyskusję w tym temacie.  
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W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie skargi Pana Karola 

P.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Anna Gajewska 

 

Uchwała nr 261/XXXVII/2022 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie skargi Pana 

Karola P. – stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie petycji 

Mieszkańców Powiatu Legionowskiego. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o omówienie projektu uchwały. 

Pan Mariusz Śledziewski odczytał uzasadnienie do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie szczegółów dotyczących 

rozpatrywanej petycji i zaproponował dyskusję w tym temacie, w której kolejno udział 

wzięli.  

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że rozmawiał z przedstawicielem wnioskodawców, 

ponieważ petycja została podpisana przez ponad 100 mieszkańców Powiatu 

Legionowskiego i w jego ocenie, intencja jest jak najbardziej słuszna, ponieważ może 

służyć budowaniu i podkreślaniu tożsamości Powiatu Legionowskiego. Zaznaczył,                 

że kibicuje, aby ta inicjatywa była dalej procedowana. Nadmienił, że być może w połączeniu 

z uroczystościami gminnymi, czy jubileuszem 70 – lecia nadania praw miejskich Miasta 

Legionowa, rozważyć należy uwzględnienie postulatów zawartych w petycji                                   

i przeanalizowanie możliwości postawienia tego typu symboli dotyczących historii powiatu 

na wjeździe do Powiatu Legionowskiego.       

Pani Agnieszka Borkowska powiedziała, że w petycji napisane jest, aby tablice nawiązywały 

do Legionów Polskich. Petycja zostanie przekazana do Zarządu Powiatu, zgodnie                    
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z kompetencjami. Zwróciła się jednak z prośbą o bieżące informowanie Radnych, jak będzie 

wyglądało rozpatrywanie wniosku, np. na temat ewentualnych kosztów.   

Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że nie otrzymała tego wniosku i trudno jest jej się 

teraz do niego odnieść.  

Pan Michał Kobrzyński powiedział, że również nie miał możliwości zapoznać się z tym 

wnioskiem. Zwrócił się z prośbą, aby materiały były przekazywane łącznie z innymi             

na Sesję.  

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że oczywiście bierze te sugestie pod uwagę. Nadmienił 

jednak, że w tym przypadku, wniosek wykracza poza kompetencje Rady Powiatu                    

w Legionowie. Przytoczył wniosek: „My mieszkańcy powiatu legionowskiego prosimy o 

zainstalowanie tablic witających (tzw. witaczy) przy drogach prowadzących do naszego 

powiatu. Nazwa Powiat Legionowski nawiązuje do czynu Legionów Polskich, który 

przyczynił się wybitnie do odzyskania niepodległości Polski w 1918r. Napis „Powiat 

Legionowski wita” i stosowny element wizualny o tematyce legionowej będą pełniły funkcję 

informacyjną i promującą nasz powiat wśród setek tysięcy przejeżdżających”.   

Jeszcze raz podkreślił, że w jego ocenie jest to wniosek słuszny, wyraził nadzieję, że coś     

z tego wyniknie. 

Pan Jacek Szczepański zapytał, czy to nie wymaga konsultacji z włodarzami gmin,               

bo przecież gminy mają też swoje witacze, np. kamienna w Nieporęcie, zanim zostanie 

podjęta taka uchwała, tzn. czy Zarząd zanim podejmie taką uchwałę. Zaznaczył, że chodzi 

o to, aby te tablice były sensownie rozmieszczone i się nie dublowały. Nadmienił, że jest 

też kwestia, jak duże mają być te witacze i czy to nie będzie wymagało zezwolenia 

architektonicznego. 

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że uważa, że to jest piękna inicjatywa i gorąco do niej 

namawia.  

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że w nawiązaniu do tych głosów, które się pojawiły          

w dyskusji, chciałby pewne kwestie uporządkować. Na ten moment Rada Powiatu dokonuje 

rozstrzygnięcia formalnego, wskazując, że rozpatrzenie petycji jest w kompetencjach 

Zarządu Powiatu. W związku z tym, w tej chwili nie jest podejmowana decyzja, czy witacze 

mają być, w jakiej liczbie i w jakim kształcie. Nadmienił, że trzeba mieć na uwadze,              

że jeżeli powiat będzie chciał, żeby witacze stanęły i miały jakikolwiek walor, z punktu 

widzenia informacyjnego i estetycznego, to na pewno nie może się to odbyć w taki sposób, 

że będziemy budowali konkurencyjne witacze, w stosunku do gmin, które wchodzą w skład 

naszego powiatu. Dlatego wskazane byłoby w takim przypadku domówienie się                      

z poszczególnymi gminami, w tym zakresie. Zaznaczył, że presja na tworzenie witaczy 

według znormalizowanych projektów, miała miejsce mniej więcej 15 lat temu, wtedy było 

kilka firm, które prezentowały standardowe witacze, w oparciu o pylon, który wyglądał na 

ówczesną estetykę bardzo dobrze. Dodał, że osobiście będąc wtedy wójtem gminy, o takie 

witacze starał się zatroszczyć. Nadmienił, że w chwili obecnej, gdyby powiat chciał się do 

tej petycji przychylić, to należałoby się zastanowić nad tym, jaką formę taki witacz 

powinien mieć. Zaznaczył, że nie wyklucza, iż konieczne byłoby wtedy przeprowadzenie 

konkursu na projekt, ponieważ istotne jest, aby to co ewentualnie powstanie, rzeczywiście 

z jednej strony realizowało określone cele informacyjne, a z drugiej strony podnosiło jakość 
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przestrzeni publicznej. Biorąc powyższe pod uwagę, zaapelował, aby przedstawiona 

uchwała została podjęta, a Zarząd Powiatu rozpatrzy tę petycję i będzie informował 

Radnych, o zapadających w tym zakresie rozstrzygnięciach, przy uwzględnieniu wszystkich 

okoliczności.              

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił     

do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie petycji Mieszkańców 

Powiatu Legionowskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Anna 

Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Talarski 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Choroś, Mariusz Śledziewski 

Uchwała nr 262/XXXVII/2022 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie petycji 

Mieszkańców Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

 

 

9. Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady powiedział, iż do protokołu z XXXVI Sesji Rady Powiatu, która 

odbyła się w dniu 20.12.br., dotychczas nikt nie zgłosił żadnych uwag. Zapytał, czy teraz 

ktoś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie.  

Nikt z obecnych Radnych na posiedzeniu nie miał uwag, więc Pan Leszek Smuniewski 

przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Powiatu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 

Zbroch 

 

Przewodniczący Rady potwierdził, iż protokół z XXXVI Sesji Rady Powiatu w Legionowie 

został przyjęty. 

 

 

10. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Pan Mirosław Kado powiedział, że wśród wielu polityk jakie mamy w naszym kraju, 

jest coś takiego jak polityka wynagrodzeń. Chciał zapytać w kwestii polityki wynagrodzeń 

w Starostwie Powiatowym w Legionowie. Nadmienił, że przez wiele lat w samorządach      

nie było praktycznie podwyżek… w dalszej części wypowiedź niezrozumiała… 

Przewodniczący Rady podsumował, że Pan Mirosław Kado mówił o polityce wynagradzania 

pracowników w Starostwie. W związku z problemami technicznymi, które wystąpiły,  

zwrócił się z prośbą o doprecyzowanie i złożenie zapytania na piśmie.  

Pan Leszek Smuniewski podziękował serdecznie za wszystkie gesty oraz słowa otuchy            

i wsparcia, które zostały do niego skierowane, z powodu śmierci Taty.  

 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Rady Powiatu w Legionowie zamknął Przewodniczący Rady, dziękując 

za obecność wszystkim uczestnikom Sesji. 

 

Przewodniczący 
Rady Powiatu w Legionowie 

 

Leszek Smuniewski  

 

Protokół przygotowała: Agata Szraga 

 


